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Készült: Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2017. szeptember 

19-ei munkaterv szerinti nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen vannak: Lazók Zoltán polgármester, Rajnai Gábor alpolgármester/települési képviselő, 

Gyuga Mihály, Hermann Istvánné, Dr. Mátics István, Orbán Ferenc, Papp 

Péter, Sólyom Jöran, Szabó Mihály, Székely Antal, Torma Lajos, Vargáné 

Vojnár Katalin települési képviselők, Németh Gábor alpolgármester, Dr. File 

Beáta jegyző 

 

 

Meghívottak: külső bizottsági tagok, a hivatal munkatársai, további meghívottak és 

megjelentek a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Lazók Zoltán polgármester köszöntötte képviselő társait, az ülésre meghívottakat, az érdeklődőket, a 

televízió és az internet nézőit.  

A testületi munka megkezdése előtt a képviselő-testület nevében köszöntötte Bors Péter és Pál 

Romulusz Tibor tűzoltókat. Szolgálati időn kívül végzett áldozatkész intézkedésükért a képviselő-

testület nevében elismeréseket nyújtott át. 

 

Az ülést 16 óra 1 perckor megnyitotta. Megállapította, hogy a Képviselő-testület határozatképes, 

mert a 12 fő települési képviselőből 12 fő jelen volt.  

 

Jelezte, hogy megkezdik ülésüket. Elmondta, hogy a megküldött meghívóban 13 napirendi pont 

szerepel.  

A „Döntés a VIII. számú felnőtt háziorvosi körzet betöltésére irányuló pályázatról” tárgyú 

napirendi pontot Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény 46. § (2) bekezdés b) pontja 

alapján kötelező zárt ülésen tárgyalni.  

 

A tárgyalandó napirendi pontokkal és a tárgyalás sorrendjével kapcsolatban kérdés, hozzászólás és 

módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a napirendi pontok tartalmának, tárgyalási 

sorrendjének elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület az ülés napirendi pontjainak tárgyalását nyílt szavazással, 12 fő települési 

képviselő részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

214/2017. (IX.19.) Kt. határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete szeptember 19-ei, munkaterv szerinti ülésén 

az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 
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1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

2. A 2017. évi költségvetés - 4/2017. (II.12.) önkormányzati rendelet - módosítása 

3. Tájékoztató az Oroszlányi Tudományos és Technológiai Park 2016. évéről 

4. Tájékoztató az önkormányzati adóhatóság 2017. I. félévi adótevékenységéről 

5. A „TAVAINK ÁLTAL – Oroszlány (Majk) – Kecskéd – Környe - Tatabánya közötti kerékpáros 

mobilitás feltételeinek megteremtése csatlakozva az Által-ér kerékpárúthoz” című TOP-3.1.1-15-

KO1-2016-00004 azonosító számú projekt megvalósításával kapcsolatos közbeszerzési döntések 

6. A Pons Danubii Európai Területi Együttműködési Csoportosulás projektjeivel kapcsolatos 

döntések 

7. „Jó tanuló, jó sportoló” cím elnyerésére pályázat kiírása 

8. Oroszlány város közműves szennyvízelvezetés és -tisztítás víziközmű-szolgáltatási ágazatát érintő 

2018. évi Gördülő Fejlesztési Terve 

9. Tájékoztató Oroszlány város 2016. évi környezeti állapotáról 

10. Külterületi helyek elnevezésével kapcsolatos döntések 

11. Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

12. Kérdés, interpelláció 

Zárt ülés: 

13. Döntés a VIII. számú felnőtt háziorvosi körzet betöltésére irányuló pályázatról 

 

Felelős: Lazók Zoltán polgármester 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

 Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

 Szakmai előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy az előterjesztésben és kiegészítésében 48 pontban 

számolt be a két ülés között történt főbb eseményekről. A határozati javaslat 11 pontból áll. Döntést 

kért többek között: 

- a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz való csatlakozásról, 

- a „Lakásalap támogatása” költségvetési sor 5 M Ft összeggel történő megemeléséről, 

- a Krajnyik „Akác” András Sportcsarnok üzemeltetési szerződésének két hónappal történő 

meghosszabbításáról,  

- a Képviselő-testület éves munkatervének módosításáról, 

- a bizottságok személyi összetételének módosításáról, 

- a LÜN Kft. teljes üzletrészének adásvétele tárgyában megkötött előszerződés módosításáról, 

- a közlekedésfejlesztés megvalósítása érdekében kisajátítási eljárás kezdeményezéséről, 

- az Oroszlányi Szolgáltató Zrt.-re vonatkozó Távhő Audit aktualizálására irányuló szerződés 

megkötéséről. 

 

Az előterjesztés tartalmazza, hogy a két ülés közötti időszakban a Tatabányai Tankerületi Központ 

számára két projekt kapcsán adott ki tulajdonosi hozzájáruló nyilatkozatot: 

- a Hamvas Béla Gimnáziumban természettudományi laborok átalakítása témában és 

- a József Attila Általános Iskola infrastrukturális fejlesztése témában. 

A Tankerületi Központ tulajdonosi nyilatkozat kérésére rendelkezésre álló idő nagyon kevés volt, így 

rendkívüli testületi ülés összehívását nem tette lehetővé, a pályázathoz kapcsolódó anyagokat is a 

nyilatkozat kiadásának napján bocsátották rendelkezésére. A Pénzügyi Bizottság kérésének 

megfelelően kérte Tóth Gábor urat, legyen segítségükre és mutassa be a pályázatot, hogy a képviselő-

testület a nyilatkozat kiadását utólagosan el tudja fogadni. 

 

Tóth Gábor igazgató elmondta, tudomása szerint a pályázat költségvetési kereteiről és az 

infrastrukturális fejlesztésekről készült anyagot a képviselők a mai napon megkapták. Az intézmény 
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egy új épületrésszel bővülne, itt kapna helyet egy 10x10 m2 területű balettra, gyógytestnevelésre és 

mozgásfejlesztésre alkalmas terem, mellette mellékhelyiségekkel és szertárral. A felette lévő két 

szinten 6 tanterem és fejlesztő termek kerülnek kialakításra. A meglévő épületrészben folyosói 

világítótestek cseréjére, közös helyiségek meszelésére, illetve 3 tanterem funkcióváltására kerülne sor. 

Az új épületrészben új bútorok és eszközök kerülnek elhelyezésre. Kiemelte, hogy ebben a részben 

kap helyet az összes természettudományos tantárgy szaktanterme, hiszen ezekhez szertárakkal nem 

rendelkeztek, itt viszont most minden szakteremhez szertárak és előkészítők is csatlakoznak. Az 

eszközbeszerzés jelentős részét az ehhez tartozó természettudományos labor és szertári felszerelés 

teszi ki.  

 

Székely Antal képviselő kérdése az volt, hogy a 300 M Ft-os beruházást, ami az egész ingatlant érinti, 

miért nem lehetett időben, az önkormányzati rendszernek megfelelően megtárgyalni, ha pedig nem 

lehet, miért kérik a hozzájárulásukat? 

 

Tóth Gábor igazgató elmondta, erre választ nem tud adni, hiszen a pályázatot nem ő írta, csak az 

iskolára vonatkozó szakmai tervet dolgozta ki, ő csak erről tud nyilatkozni. Bizton állította, hogy 

részükre is szűk határidők voltak.  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy a kérdést továbbítani fogják a KLIK felé.  

 

Székely Antal képviselő elmondta, hogy az itt ülők közül senki nem fog megakadályozni semmilyen 

fejlesztést, de ezt a fajta eljárást nem kívánta minősíteni.  

 

Dr. Mátics István örül a József Attila Általános Iskola bővítésének, iskolai tanulmányait ő is ott 

végezte, valamint a gimnázium első 2 évét is az épületben végezte. Azonban ez a hátulról jövő eljárás, 

amivel az iskola bővül, még az iskolához szorosan kötődőknek sem tetszik. 

 

Szabó Mihály kérdése igazgató úr felé az volt, hogy értékeli a fejlesztést, az összeg elnyerését? 

Szívesen meghallgatja a véleményét.  

 

Tóth Gábor igazgató úgy gondolta, hogy lehetőséget ad az iskolának egy olyan szegmensre való 

fejlődésre, ami a jelenlegi társadalmi folyamatokat figyelembe véve előre mutat, természettudományra 

gondolva és a mindennapos testnevelés megvalósulására. Ezen kívül, mire vége lesz a projektnek, az 

2022, addigra a 2009-es felújítás is már 13 éves lesz. Ez a fejlesztés most lehetőség arra, hogy előre 

meghatározza a következő 6 év fejlesztéseit az intézményben. 

 

Orbán Ferenc képviselő véleménye az volt a kétkedések ellenére is, ha hátulról, ha oldalról jövő 

eljárás, ezt ki kell használni, örülni kell neki. Ez egy lehetőség az iskola és tanulók számára, előre 

mutató. Lehetővé teszi a természettudományi tárgyak oktatásának fejlesztését, szertár kialakítását, a 

berendezést, a mindennapos testnevelést szolgálja. Örüljenek neki és támogassák.  

 

Rajnai Gábor alpolgármester úgy gondolta, hogy az eddigi hozzászólások nem a fejlesztés 

fontosságát, tartalmát, lényegét kérdőjelezték meg, hanem az eljárás módját, gyorsaságát. Nem az 

ellen szóltak a hozzászólások, hogy ez rossz lenne, hanem az eljárás gyorsasága és az információk 

hiánya ellen szóltak. 

 

Torma Lajos képviselő megerősítette alpolgármester úr szavait. Egyre több olyan eset történik, hogy 

kényszerpályán van a képviselő-testület. Jó irányba halad, de mindenki szerette volna, ha a témát 

körbe lehet járni, véleményezni lehet. Olyan beruházás történik, amit a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság nem tudott tárgyalni. Nem fog ellene szavazni, de szerencsésebb lett 

volna, ha kellő időben jön az információ a testület elé. 

 

Papp Péter képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság a pályázaton kívüli összes anyagot 

tárgyalta, és szavazott róla, már a helyben kiosztott kiegészítésekkel együtt és mind a szöveges, mind a 

határozati javaslatokat egyhangúlag támogatta, egyetértve azzal, hogy kevés volt a pályázattal 
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kapcsolatban az információ. Ha az iskola szakmai vezetése jónak találja, akkor köszöni a 300 M Ft-ot, 

még ha gyorsan jön, akkor is. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy a mai napon helyben kiosztásra került előterjesztés- 

kiegészítés határozati javaslataiba a tegnapi napon a Pénzügyi Bizottság által javasolt módosítást 

beépítette, amely a következő: 

- A határozati javaslat 10. pontja kiegészül még egy mondattal: „Utasítja a Polgármestert, hogy 

a megbízásról és annak tartalmáról a megkötést követő munkaterv szerinti képviselő-testületi 

ülésen adjon tájékoztatást. 

Ez az OSz Zrt. részvényekkel kapcsolatos audit felülvizsgálatára vonatkozik. 

 

Szabó Mihály képviselő az előző témával kapcsolatban elmondta még, hogy az eljárás nem a 

legszerencsésebb. A 14 pontban olvashatnak az ASP rendszerhez történő csatlakozásról. Ezt a 

Kormány írta elő kötelezően, és az anyagban az szerepel, hogy Pintér Sándor belügyminiszter úr nem 

járult hozzá a csatlakozáshoz. Dorog és Oroszlány a kivétel, véleménye szerint nem véletlenül. Ez 

furcsa számára, miért kerültek be a kalapba, onnan pedig a peremére.  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy az ASP egy központi rendszer, amihez végre kell hajtani 

a csatlakozást. Oroszlány esetében arról volt szó, hogy jól működő alrendszerek vannak. (pénzügyi 

rendszer, költségvetés könyvelési rendszere, stb.) Ezért az volt az elképzelés, hogy nem cserélik le ezt 

a programot, hanem egy interfészes felületen kapacsolódtak volna az ASP központi rendszeréhez, de 

ehhez nem járultak hozzá. Tehát nekik is át kell térni az ASP rendszerre. 

 

Szabó Mihály képviselő kérdése az volt, hogy nincs indoklás arról, hogy Komárom-Esztergom 

megyében miért csak Dorog és Oroszlány köteles csatlakozni 1 évvel korábban, mint a többi 

település? 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy ezt ki kell találni. Nincs indokolás. 

 

Székely Antal képviselő elmondta, nem akar több költői kérdést feltenni. A választ így is tudja, 

mindössze négy betű: csak. Ettől a Kormánytól megszokták már, hogy így jár el az 

önkormányzatokkal, ez is olyan, mint az iskolafejlesztés. Azt sem tudták meg, hogy a rendelőintézet 

teljes területét átvették. Az iskola működtetését úgyszintén elvették. Az ingatlant nem, mert akkor már 

semmi közük nem lenne hozzá, mit építenek most. Ha valaki a mostani törvényalkotási időszakot 

megnézi, a belügyminiszternek több ilyen személyi döntése van (pl. az unión kívüli cégek csak az ő 

engedélyével alapíthatnak vállalkozást Magyarországon). Nem kívánta részletezi, milyen 

következményei lesznek ennek. 

Így nem is csodálkozik azon, hogy mihez csatlakozhatnak és mihez nem. Ez egy ilyen ország, vagy 

így veszik tudomásul, vagy veszik a batyut. 

 

Papp Péter képviselő úgy tudta, ők kérték, hogy ne kelljen ehhez a rendszerhez csatlakozni. Nem ezt 

utasították el? 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy nem. 

 

Dr. File Beáta jegyző jelezte, hogy az ASP rendszerhez való csatlakozás kötelező. A csatlakozás ideje 

nem mindegy az önkormányzatok számára. A községek estében 2017. január 1-je volt a kötelező 

csatlakozási időpont. A csatlakozás módját lehetett megválasztani. A községek esetében az interfészes 

megoldás nem volt engedélyezve. Azzal kecsegtették a városokat, hogy akik 2018. január 1-jével 

kötelezően csatlakoznak, kérvényezhetik a Belügyminisztériumtól az interfészes csatlakozást. Ezt 

kérvényezték is. Jó lett volna, ha a jelenlegi rendszer használata tovább tudott volna működni, mert a 

januári indulás kicsit kétséges, de folyamatosan tájékoztatja majd a képviselő-testületet. Időközben 

törvénymódosítás történt, meghatározott önkormányzatoknak 2019-ben kell csatlakozniuk az ASP 

rendszerhez. A megyében a két város kivételével (Dorog, Oroszlány) mindenki később csatlakozik. 
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Oroszlány még ekkor is az interfészes csatlakozást szerette volna, de nyáron megérkezett a 

Belügyminisztérium levele. Jogszabály alapján nem kötelező indokolni az elutasítást. Az 

önkormányzat részletes anyagot küldött a minisztériumba, amiben próbálták igazolni, hogy 

ténylegesen jól működik a rendszer, de elutasítást kaptak, így 2018. januárban elindítják az ASP-hez 

való csatlakozást. Tegnapi napon kezdődtek el a képzések, borzasztóan le vannak maradva. 

 

Sólyom Jöran képviselő hozzáfűzte, szakmájából kifolyólag sok informatikai rendszer átalakításában, 

tervezésében kivitelezésében, üzemeltetésében vett részt. Megítélése szerint az önkormányzat 

informatikai rendszere komplex, nagy integráltságú. Aggódva olvasta az előterjesztés ezen részét. 

Érdekelte, hogy a jelenlegi rendszerek mekkora részét érinti azonnal a januári változás, minden 

rendszert érint-e, vagy csak a pénzügyi részét. Egy ilyen szintű váltásnál az üzemeltető személyzet 

kiképzését, felkészítését és a rendszer tesztelési időszakát is figyelembe véve a 4 hónapot kicsit 

veszélyesnek érzi. Biztos abban, hogy a hivatal munkatársainak jelenlegi leterheltsége mellett olyan 

plusz terhelés lesz, ami az ügyintézésben fennakadásokat fog okozni. Kérte a hivatal munkatársait, jó 

előre tájékoztassák a lakosságot, hogy ebből adódóan csúszások lesznek. 

 

 

Torma Lajos képviselő elmondta, hogy a 2. pontban beszámolnak arról, hogy 5 M Ft-ot 

átcsoportosítanak a lakásalap támogatására. Jelezte, hogy a jövő évi költségvetés tervezése kapcsán 

érdemes egy magasabb összeget a sorra tervezni. A bányásznappal kapcsolatban elmondta, kérés 

érkezett felé, ha tűzijátékot szervez a város, akkor próbálják meg korábbi időpontra tenni, a 

kisgyerekekre való tekintettel.  Módosító javaslata az volt, hogy a határozati javaslatok 5. és 6. 

pontjáról külön szavazzanak. 

 

Lazók Zoltán polgármester a módosító javaslatot előterjesztőként befogadta, kérte, aki egyetért az 

előterjesztés határozati javaslatának 5. és 6. pontjával, igennel szavazzon. 

 

A Képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatának 5. és 6. pontját nyílt szavazással, 12 fő 

települési képviselő részvételével, 9 igen szavazattal és 3 tartózkodással elfogadta és meghozta a 

következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

215/2017. (IX.19.) Kt. határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés határozati javaslatának 5. és 6. 

pontjáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadta:  

1.) A Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottság és a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság személyi összetételét 2017. október 1. napjától az alábbiak 

szerint módosítja: 

TÁRSADALMI ÉS SPORTCÉLÚ PÁLYÁZATOKAT BÍRÁLÓ BIZOTTSÁG 

Elnök: Hermann Istvánné 

Képviselő-testületi tag: Dr. Mátics István, Papp Péter, Szabó Mihály, Sólyom Jöran 

VÁROSFEJLESZTÉSI ÉS KÖRNYEZETVÉDELMI BIZOTTSÁG 

Elnök: Sólyom Jöran 

Képviselő-testületi tag: Gyuga Mihály, Hermann Istvánné, Székely Antal 

Külső bizottsági tag: Hartyáni László, Przygoczki Ferenc, Illeg Pál 

2.) A Magyarországi Bányásztelepülések Országos Szövetségében Oroszlány Város 

Önkormányzatának képviseletével 2017. október 01. napjától Mike István múzeumvezetőt 

bízza meg. 

 
Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 
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További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Lazók Zoltán polgármester kérte, egyben 

szavazzanak az előterjesztés kiegészítése szerinti határozati javaslat további pontjainak elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

216/2017. (IX.19.) Kt. határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott döntésekről, a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1.a) Kinyilvánítja csatlakozási szándékát a hátrányos szociális helyzetű felsőoktatási hallgatók, 

illetőleg felsőoktatási tanulmányokat kezdő fiatalok támogatására létrehozott Bursa Hungarica 

Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2018. évi fordulójához. 

1.b) Megbízza a polgármestert a pályázathoz való csatlakozást megfogalmazó nyilatkozat 

határidőre történő megküldésére és a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjpályázat kiírására. 

1.c) A pályázatok elbírálását az Egészségügyi és Szociális Bizottság hatáskörébe utalja. 

1.d) A pályázati támogatás pénzügyi fedezetét 1.900 E Ft keretösszeg erejéig a 2018. évi 

költségvetésében az egyéb önkormányzati eseti pénzbeli ellátások szakfeladaton, lehetősége 

szerint tervezi. 

2.a) Egyetért a „Lakásalap támogatása” 2017. évi előirányzata összegének 5.000.000,- Ft-tal 

történő megemelésével Egészségügyi prevenciós program sor terhére. 

2.b) Utasítja a polgármestert, hogy a határozat 2.a) pontja szerinti előirányzat-változást a 2017. évi 

költségvetés soron következő módosításakor vezesse át.  

3.a) Felkéri az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zártkörűen Működő Részvénytársaság 

vezérigazgatóját, hogy a Krajnyik Akác András Sportcsarnok egy éves üzemeltetési 

tapasztalatai alapján a beszámolóját a 2017. októberi testületi ülésre készítse elő.  

3.b)  Felhatalmazza a polgármestert az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zártkörűen 

Működő Részvénytársaság és az Önkormányzat közötti üzemeltetési szerződés módosításának 

aláírására a következő tartalommal: az üzemeltető a Krajnyik Akác András Sportcsarnok régi 

és új létesítményrésze üzemeltetésének feladatát a 2017. szeptember 1. és 2017. október 31. 

közötti időszakra vonatkozóan a korábbi üzemeltetési díj ellenében (havi bruttó 5.374.640,- 

Ft) végezze el. 

4.) Módosítja éves munkatervét, amelynek megfelelően a szeptemberi munkaterv szerinti ülés 

napirendi pontjai közül törli „Az új közúti forgalmi rend kialakításáról szóló 10/2009. (IV.9.) 

önkormányzati rendelet módosítása”, a „Településképi önkormányzati rendelet” és a 

„Beszámoló az önkormányzati bérlakások 2017. I. félévi üzemeltetésével kapcsolatos 

feladatokról” tárgyú napirendi pontokat, egyúttal rendelkezik, hogy a 2017. októberi 

munkaterv szerinti ülésén tárgyalja „Az új közúti forgalmi rend kialakításáról szóló 10/2009. 

(IV.9.) önkormányzati rendelet módosítása” című napirendet, továbbá 2017. novemberi 

munkaterv szerinti ülésén tárgyalja a „Településképi önkormányzati rendelet” és a 

„Beszámoló az önkormányzati bérlakások 2017. I. félévi üzemeltetésével kapcsolatos 

feladatokról” tárgyú napirendi pontokat.  

5. Az 53/2017. (IV.25.) Kt. határozat alapján – felülvizsgálva a 2017. évi költségvetés alakulását 

- a látvány-csapatsportágak Tao támogatási rendszere keretében belül a streetball pálya 

beruházás 2017. évi megvalósításához nem biztosít pénzügyi forrást. 

6. Jóváhagyja, hogy a 198/2017. (VIII.17.) Kt. számú határozat 3. pontjával elfogadott, az általa 

mint eladó és az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt, mint vevő között a 

Létesítményeket Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság teljes 

üzletrésze adásvétel tárgyában megkötendő előszerződés  3. pontja a következő szövegrésszel 

egészüljön ki: 
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„3. .... Amennyiben az ezen előszerződésben meghatározott határnapig a végleges adásvételi 

szerződés bármilyen okból nem jönne létre, a vevő által megfizetett vételár legkésőbb a 

határnapot követő 30 napon belül eladónak visszajár.” 

7. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a Takács Imre utca folytatásában lévő 1509 és 1514/2 

helyrajzi számú területeken tervezett közlekedésfejlesztés megvalósítása érdekében az 

oroszlányi 1505, 1507, 1513/1, 1516, 1517 helyrajzi számú ingatlanok vonatkozásában – azon 

ingatlanok esetében, ahol a tulajdonosok kifogást támasztottak saját ingatlanuk érintett 

területrészének ellenérték fejében történő igénybevétele ellen – kezdeményezzen kisajátítási 

eljárást. 

8. Felhatalmazza a Polgármestert, hogy az egyeztető tárgyalások lezárását követően az 

Önkormányzat és az NKM Nemzeti Közművek Zrt. 50-50 %-os finanszírozása mellett 

megbízást adjon a KPMG Tanácsadó Kft.-nek az Oroszlányi Szolgáltató Zrt.-re vonatkozó, 

2016. évben készített Távhő Audit aktualizálására. Utasítja a Polgármestert, hogy a 

megbízásról és annak tartalmáról a megkötést követő munkaterv szerinti képviselő-testületi 

ülésen adjon tájékoztatást. 

9. Elfogadja a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót és a jelentést a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: A 2017. évi költségvetés - 4/2017. (II.12.) önkormányzati rendelet - 

módosítása 

 

Előadó: Lazók Zoltán polgármester 

Szakmai előkészítő: Bársony Éva osztályvezető 

 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 

alapján a Képviselő-testület negyedévenként módosítja éves költségvetési rendeletét. Ennek 

megfelelően elkészítették a 2017. évi költségvetési rendelet előirányzatainak módosítására tett 

javaslatukat. Jelen módosítással átvezetésre kerülnek a központi költségvetésből az előző költségvetési 

rendelet módosítás óta folyósított támogatások, összesen 17.547 E Ft értékben. A bevételek között 

előirányzatosították a pályázati úton elnyert, az önkormányzat pénzforgalmi bankszámláira beérkezett 

vissza nem térítendő támogatások összegét, összesen 75.358 E Ft összegben, melyek kiadási 

előirányzatait a pályázati költségvetésekben szereplő megosztásnak megfelelően képezték. A 

198/2017. és a 201/2017. Kt. határozat alapján a Varikont Kft. üzletrész értékesítéséből befolyó 

összegről is intézkedtek, illetve a LÜN Kft. értékesítéséből származó bevételeket nem tudják 

feladathoz kötni mindaddig, amíg a részvénycsere nem bonyolódik le. Az Önkormányzatnál 8.868 E 

Ft összegű olyan többletbevétel keletkezett, amelyhez nem kötődik meghatározott célra/feladatra 

történő felhasználás, ezért a fenti összeget javasolta általános tartalékba helyezni. Az önkormányzat 

az intézmények részére jelen költségvetés módosítása során összességében 15.106 E Ft összegű 

finanszírozást biztosít, mely részben központi költségvetésből folyósított támogatási összeg, részben 

pedig az Önkormányzat döntéseiből adódó többletfinanszírozás. A Képviselő-testület 208/2017. Kt. 

határozatával jóváhagyásra került a Malomsori Óvoda jelenlegi tornaszobájának átmeneti jelleggel – a 

2017/2018-as nevelési év végéig – történő csoportszobává történő átalakítása. A csoport működésére 2 

fő óvodapedagógus és 1 fő dajka került felvételre.  A költségvetési rendeletben átvezetésre kerülnek a 

Képviselő-testület határozattal elfogadott költségvetést érintő döntései, így a javasolt módosítások 

eredményeként a költségvetés bevételi és kiadási főösszege 4.697.078 E Ft-ra növekszik.  

 

Sólyom Jöran képviselő ismertette, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tárgyalta a 

napirendet és egyhangúlag elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek.  
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Papp Péter képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta az előterjesztést és az előző 

módosítás óta eltelt időszakban történt események átvezetését egyhangúlag támogatta.  

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak a 

rendelet-tervezet elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

a rendelet-tervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

14/2017. (IX.24.) önkormányzati rendeletét 

Oroszlány Város Önkormányzatának 2017. évi költségvetéséről szóló 

4/2017. (II.12.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 

 

 

3. NAPIRENDI PONT: Tájékoztatás az Oroszlányi Tudományos és Technológiai Park 2016. 

évéről 

 
Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

Szakmai előkészítő: Árva Ferenc Varikont Kft. 

 

 

Lazók Zoltán polgármester felvezette, hogy a város 20 éve, 1997. évben az elsők között kapta meg 

„Oroszlányi Ipari Park” néven a hivatalos ipari parki címet. Az ipari park területe ekkor 38 hektár volt 

-, amellyel megindulhatott az iparszerkezet átalakítása, a bányászat kiváltása. Mára az Oroszlányi Ipari 

Park területe közel 122 hektárra növekedett, ahol 24 vállalkozás végez termelő, szolgáltató 

tevékenységet és ezáltal közel 4.800 munkavállalónak biztosítanak munkalehetőséget. Az itt működő 

vállalkozások folyamatosan fejlődnek és fejlesztenek. Beruházásaik összértéke meghaladja a 143 

milliárd Ft-ot és nettó árbevételeik is folyamatosan emelkednek (2016. évben – 265 Mrd Ft). 

2016. évben a város, az országban 9. településként – szintén az elsők között - megkapta a 

„Tudományos és Technológiai Park” címet. Az Önkormányzat mindig támogatta és a jövőben is 

támogatni kívánja a helyi gazdaság és az Oroszlányi Ipari Park fejlődését, ezért fontosnak tartja az 

elért eredményekről a folyamatos tájékoztatást. 

 

Szabó Mihály képviselő elmondta, hogy az anyagban szerepel a 2018. évi előirányzat között 

CityLight felületek bérlése, de csak 4 db. Véleménye az volt, hogy más települések jóval erőteljesebb 

kampányt fejtenek ki. Úgy gondolta, hogy ezt a kommunikációs eszközt jobban kéne használnia a 

városnak, pontosan az ipari parki cégek munkaerő hiányának kielégítésére. Kevesli a 4 db-ot, 

véleménye szerint nagyobb számban kellene használni ilyen felületet. Kérdése az volt, hogy tervezik-e 

nagyobb számba ezeket a plakátokat?  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, ez egy terv, a hozzászólás is mutatja, hogy ezzel foglalkozni 

kell. Ezt a véleményt kifejezetten pozitívnak kezeli, javasolta a cégnek, hogy erre figyeljenek oda, 

ezek a felületek nem költségesek, növelni lehet őket. 

 

 

Sólyom Jöran képviselő ismertette, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 

részletesen tárgyalta az anyagot, nagyjából hasonló véleményt fogalmaztak meg, mint képviselő 

társáé. Azt kérték a cég vezetésétől - amit akceptáltak is -, hogy Oroszlányon hirdessék az oroszlányi 

dolgokat. Azt javasolták, hogy a nagy felületű, autóból, buszból jól látható felületeket kéne reklámmal 

megtölteni. A bizottság javaslatot tett arra, hogy kicsit „agresszívabb” reklámot folytassanak ezen a 

téren és kezdjenek el Tatabányán is hirdetni. Többen járnak Oroszlányból Tatabányára dolgozni, mint 

fordítva. Ezt az irányt kéri a Varikont Kft.-től. További javaslatuk volt még, hogy a polgármester által 

kezdeményezett és több polgármester által elfogadott egyeztetésen megjelenő városok, települések 
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önkormányzatainak területén vegye fel a Varikont Kft. a kapcsolatot az ottani szervezetekkel. Derítsen 

fel minden olyan elektronikus, média felületet, amivel meg lehet jelenni ezeken a településeken. A  

bizottságnak az volt a véleménye sokkal agresszívebben az álláskeresésre, a toborzásra fektessék a 

hangsúlyt, és ezt tegyék azokon a településeken, amelyekről várják a munkavállalókat. Továbbra is 

támogatják azt, hogy az oroszlányiak Oroszlányon dolgozzanak. Pozitív volt a hozzáállás abban is, 

hogy az itt tervezett marketing költségekre többet költsenek, ezt a bizottság támogatandónak érzi. A 

jövő évi költségvetésnél figyelnek majd arra, hogy megfelelő eszközök esetén a pénz is mellé 

kerüljön. Ez az egyik legfontosabb feladatuk sok más mellet. A bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztést.  

 

Torma Lajos képviselő elmondta, hogy ő a bányához torborzással érkezett. Ha toborzás történik, a 

jövedelmi viszonyokat is érdemes mellé tenni, ha az anyagok elkészülnek. Amennyiben tisztességes 

bért nyújtanak, könnyebb rávenni az embereket arra, hogy áttelepedjenek.  

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, hogy az anyagból kivehető a munkaerőhiány csökkentésére 

tett intézkedések sora. Nemcsak táblák, hanem lényegesebb elemek  is fel vannak sorolva. Nem 

hangzott el, de tény, hogy ezen intézkedések hatására alakulhatott úgy át, hogy a helyi munkaerő 

foglalkoztatottság 31 %-ról 50 %-ra nőtt. Ha ez a folyamat így folytatódik, ez a százalékos szám még 

eredményesebb lehet. Az anyag tartalmához gratulált és további sikereket kívánt. 

 

Sólyom Jöran képviselő megköszönte a Varikont Kft. munkatársainak az anyag összeállítását. Az 

anyagban van több meglepő információ, így javasolná, hogy mind a Kft. honlapján, mind pedig az 

ipari park honlapján az anyagot hozzák nyilvánosságra.  

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

217/2017. (IX.19.) Kt. határozata 

az Oroszlányi Tudományos és Technológiai Park (Ipari Park) 2016. évi helyzetéről szóló 

tájékoztatóról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja az Oroszlányi Tudományos és 

Technológiai Park (Ipari Park) 2016. évi helyzetéről készült tájékoztatót az előterjesztés melléklete 

szerinti tartalommal. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

 

SZÜNET 16:49-17:01 
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4. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató az önkormányzati adóhatóság 2017. I. félévi 

adótevékenységéről 

 
Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

Szakmai előkészítő: Velmovszki Ferencné adóügyi csoportvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy a helyi adó bevételek nagysága, az előző évi bevételhez 

képest összességében 7,9 %-kal azaz 85.788 E Ft-tal nőtt, az előző évi hátralék 24,6 %-kal csökkent. 

(Az előterjesztésben elírás történt, a 7,9 % helyett 1 % szerepel, az összeg azonban már jó). A hátralék 

csökkentése érdekében felhatalmazást ad az adózás rendjéről szóló törvény arra, hogy az 

önkormányzati adóhatóság helyi adó és gépjárműadó vonatkozásában a százezer - magánszemélyek 

esetében az ötvenezer – forintot elérő 90 napon keresztül folyamatosan fennálló adótartozással 

rendelkező adózó nevét (elnevezését), lakóhelyét, székhelyét, telephelyét, adóazonosító számát és az 

adótartozás összegét a helyben szokásos módon közzéteheti, a helyi újságban megjelentheti. 

 

Torma Lajos képviselő kérdése az volt, hogy helyes-e a határozati javaslat 2. pontja azzal, hogy 

„Felhívja a jegyzőt….”. Véleménye szerint helyesebb, ha felkérik a jegyzőt. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, helyes ez a kifejezés. A jegyző elfogadhatónak tartja. 

 

Papp Péter képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, csoportvezető 

asszony javította az 1 %-ot 7,9 %-ra, így a bizottság egyhangúan elfogadta a beszámolót. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Lazók Zoltán polgármester kérte, a szóbeli 

javítás figyelembevételével szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

218/2017. (IX.19.) Kt. határozata 

az  önkormányzati adóhatóság 2017. I. félévi munkájáról szóló tájékoztatóról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete:  

1.  Elfogadja az önkormányzati adóhatóság 2017. I. félévi munkájáról szóló tájékoztatót. 

2.  Felhívja a jegyzőt, hogy az önkormányzati adóhatóság helyi adó és gépjárműadó 

vonatkozásában a százezer - magánszemélyek esetében az ötvenezer – forintot elérő 90 napon 

keresztül folyamatosan fennálló adótartozással rendelkező adózó nevét (elnevezését), 

lakóhelyét, székhelyét, telephelyét, adóazonosító számát és az adótartozás összegét 2018. január 
és 2018. július hónapban tegye közzé a helyben szokásos módon.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  azonnal  

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

 
5. NAPIRENDI PONT: A „TAVAINK ÁLTAL – Oroszlány (Majk) – Kecskéd – Környe - 

Tatabánya közötti kerékpáros mobilitás feltételeinek 

megteremtése csatlakozva az Által-ér kerékpárúthoz” című TOP-

3.1.1-15-KO1-2016-00004 azonosító számú projekt megvalósításával 

kapcsolatos közbeszerzési döntések 

 
Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

Szakmai előkészítő: Dr. Molnár Miléna aljegyző 
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Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy az előterjesztéshez a mai napon egy kiegészítés került 

kiosztásra, melyet tegnapi napon a Pénzügyi Bizottság már tárgyalt. Az Oroszlány-Tatabánya közötti 

kerékpárút megvalósítása tárgyú előterjesztés határozati javaslata arra irányul, hogy Oroszlány Város 

Önkormányzata mint konzorciumvezető partner folytassa le a szükséges közbeszerzési eljárásokat, 

Kecskéd és Környe Község Önkormányzata mint konzorciumi tagok nevében is eljárva.  

A határozati javaslat 2. pontja szerint javaslom, hogy a felelős akkreditált közbeszerzési 

szaktanácsadói tevékenység ellátására vonatkozó szerződés a K és P Közbeszerzési és 

Projektmenedzseri Tanácsadó Korlátolt Felelősségű Társasággal kerüljön megkötésre, 7.900.000,- Ft 

+ ÁFA értékben. A közbeszerzési eljárások során a döntéseket Oroszlány Város Önkormányzatának 

Közbeszerzési Munkacsoportja hozza meg a Közbeszerzési Szabályzat szerint. 

Az előterjesztés kiegészítésében beszámolt az ajánlattételi határidőre beérkezett közbeszerzési 

szaktanácsadói ajánlatokról, döntési javaslatát a legalacsonyabb összegű árajánlat bírálati szempontja 

alapján tette meg. 

 

Papp Péter képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság a helyben kiosztott kiegészítésekkel 

tárgyalta az előterjesztést és azzal együtt egyhangúlag támogatta a beruházás megindítását. 

 

Hermann Istvánné képviselő kérdése az volt, hogy a 7.900 E Ft + áfa csak Oroszlány városát terheli-

e, vagy a többi települést is? 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy Oroszlány Város Önkormányzata mint konzorcium 

vezető partner projekt költségvetésében szerepel a közbeszerzési eljárások költségvetési sora, illetve a 

közbeszerzési szakértő díja.  Oroszlány Város Önkormányzatát mint kedvezményezettet illeti meg, de 

ez a projekt teljes közbeszerzési eljárására felhasználható 100 % -os támogatási intenzitás mellett. 

Önerőt nem igényel, Oroszlány Önkormányzata tud vele elszámolni. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy a költségvetést nem terheli, az egészet a projektből 

finanszírozzák. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztés- 

kiegészítés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

219/2017. (IX.19.) Kt. határozata 

a „TAVAINK ÁLTAL – Oroszlány (Majk) – Kecskéd – Környe - Tatabánya közötti kerékpáros 

mobilitás feltételeinek megteremtése csatlakozva az Által-ér kerékpárúthoz” című TOP-3.1.1-15-

KO1-2016-00004 azonosítószámú projekt megvalósításával kapcsolatos közbeszerzési 

döntésekről 

 
Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Egyetért azzal, hogy a „TAVAINK ÁLTAL – Oroszlány (Majk) – Kecskéd – Környe - 

Tatabánya közötti kerékpáros mobilitás feltételeinek megteremtése csatlakozva az Által-ér 

kerékpárúthoz” című TOP-3.1.1-15-KO1-2016-00004 azonosítószámú projekt 

megvalósítására vonatkozó közbeszerzési eljárásokat Oroszlány Város Önkormányzata mint 

konzorciumvezető partner folytassa le, Kecskéd Község Önkormányzata és Környe Község 

Önkormányzata mint konzorciumi tagok nevében is eljárva. Egyidejűleg felveszi 2017. évi 

közbeszerzési tervébe a projekt kivitelezését, műszaki ellenőrzését és kerékpáros szemléletformáló 

tevékenység ellátását. 

2. Felhatalmazza a polgármestert a felelős akkreditált közbeszerzési szaktanácsadói tevékenység 

ellátására vonatkozó szerződés K és P Közbeszerzési és Projektmenedzseri Tanácsadó 

Korlátolt Felelősségű Társasággal (székhelye: 2890 Tata, Görgey Artúr u. 2. I/4.; az eljáró 



12 

 

felelős akkreditált közbeszerzési szaktanácsadó megnevezése, lajstromszáma: Kovács Péter, 

OO324) történő aláírására, 7.900.000,- Ft + ÁFA értékben. A közbeszerzési eljárások során a 

döntéseket Oroszlány Város Önkormányzatának Közbeszerzési Munkacsoportja hozza meg, a 

Közbeszerzési Szabályzat szerint. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

 

6. NAPIRENDI PONT: A Pons Danubii Európai Területi Együttműködési Csoportosulás 

projektjeivel kapcsolatos döntések 

 
Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

Szakmai előkészítő: Dr. Molnár Miléna aljegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy a 2017. augusztus 28-ai közgyűlésén Bara Zoltán 

igazgató az elnyert pályázatokkal kapcsolatos feladatokról adott tájékoztatást.  

Pons Danubii Európai Területi Együttműködési Csoportosulás a 2014 - 2020 támogatási időszakban az 

Interreg V-A Szlovákia Magyarország Együttműködési Program 1. és 2. prioritási tengelyein 

meghirdetett felhívásokon 2 pályázattal szerepelt sikeresen: 

Az egyik a tematikus parkok építése, valamint a határon átnyúló kerékpárkölcsönző rendszer tárgyú 

pályázatokon. 

A tematikus parkok építése tárgyú pályázat vezető partnere: Érsekújvár, a projektben résztvevő 

települések: Tata, Komárom, Kisbér, Oroszlány, Komárno, Gúta, Ógyalla, Vágsellye és Szőgyény. 

A megítélt teljes összeg majdnem 3 M EUR. A projekten belül Oroszlány Város Önkormányzatára 

jutó költségvetés összesen: 343.498 EUR. 

Javasolta, hogy a projektmenedzsment feladatait Oroszlány Város Önkormányzatának vonatkozásában 

a Pons Danubii Európai Területi Együttműködési Csoportosulás lássa el a határozati javaslatban leírt 

módon. A határon átnyúló kerékpárkölcsönző rendszer tárgyában a megítélt teljes támogatás 1 M €. 

A projekt keretében 13 db kerékpárkölcsönző állomás létesül, ezek közül 1 db oroszlányi helyszínen (a 

Gárdonyi Sportcentrum területén), a Pons Danubii beruházásában, melyhez a tulajdonos Oroszlány 

Város Önkormányzata és a beruházó Pons Danubii Európai Területi Együttműködési Csoportosulás 

között bérleti szerződés aláírása szükséges. A Pénzügyi Bizottság tegnapi javaslata értelmében a 

kerékpárkölcsönző állomás Gárdonyi Sportcentrum területén történő pontos elhelyezésére a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tesz javaslatot, mely kiegészítést a mai napon helyben 

kiosztott határozati javaslat már tartalmaz. A határozati javaslat 2. pontjában javításra került a 

Gárdonyi Sportcentrum területének helyrajzi számú meghatározása, ami helyesen 1650/2 hrsz. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző jelezte, hogy a Pénzügyi Bizottság ülésén tájékoztatást adtak a műszaki 

tartalomról, illetve arról, hogy mintegy 14,5 m hosszú és 3,5 m széles területet igényel a 

kerékpárkölcsönző elhelyezése. Ennek helyszínét a későbbiekben a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság jelöli meg. A beruházást a Pons Danubii Európai Területi 

Együttműködési Csoportosulás fogja végezni. Az ő tulajdonát képzik majd a beszerzésre kerülő 

kerékpárok, és a bérleti díjak. Az üzemeltetéssel összefüggő kötelezettségek is a Pons Danubiit 

terhelik, a projektben résztvevő önkormányzatok részéről az üzemeltetéshez pénzügyi 

kötelezettségvállalás nem szükséges. 

 

Szabó Mihály képviselő megjegyezte, az előterjesztésben szerepel, hogy a Gárdonyi Sportcentrum 

területén belül jelöli ki a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság a pontos helyszínt. 

Véleménye szerint érdemes lenne átgondolni, hogy ki kölcsönöz kerékpárt Oroszlányon. Aki kerékpárt 

akar kölcsönözni, valószínűleg vonattal vagy autóbusszal fog érkezni. A sportcentrum egyik 

állomáshoz sincs közel. Ha lehetőség van, ezen a helyszínen érdemes lenne változtatni. Tudja, hogy 

nem sok terület van, amit fel tudnak ajánlani, de ha már ilyen helyszín létesül, célzatosabban is ki 

lehetne alakítani a helyszínt.  
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Torma Lajos képviselő véleménye szerint a kerékpárút mellett jó helyen van a kölcsönző. 10 perc 

alatt a vasútállomásról és a buszmegállóból elérhető a kölcsönző. Akik célzottan jönnek, tudni fogják, 

hol lehet kölcsönözni. 

 

Szabó Mihály képviselő kérdése az volt, hogy van-e még lehetőség, a helyszín változtatására, vagy 

csak a helyszínen belül lehet kijelölni a területet? 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző felvilágosítást adott arról, hogy a jelenlegi projekt a támogatási döntést 

követő szakaszban áll. Ahhoz szükséges a Pons Danubiinak a támogatás helyszínére vonatkozóan a 

jogosultsági jogcím igazolása. A bérleti szerződésre vonatkozóan ezért kérték a képviselő-testület 

felhatalmazását. A pályázat benyújtása során ez a helyszín (1650/2 hrsz.) került benyújtásra. Ezen a 

támogatási szerződés megkötéséig módosítás nem tehető, nincs olyan lehetőség, hogy az 

együttműködő partnerek a helyszínen módosítsanak. Külön eljárás keretében lehet megvizsgálni, hogy 

a támogatási szerződés létrejöttét követően hogyan lehetséges benne módosítás, de biztos, hogy csak a 

magyar-szlovák határon átnyúló együttműködési program közreműködő szervezetének a 

jóváhagyásával. Biztos, hogy nehézkes és időigényes lenne, ami a megvalósítást késleltetné, vagy 

meghiúsítaná. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak a helyben kiosztott határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

220/2017. (IX.19.) Kt. határozata 

a Pons Danubii Európai Területi Együttműködési Csoportosulás projektjeivel kapcsolatos 

döntésekről 

 
Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Egyetért azzal, hogy a PA1 SKHU/1601/1.1/209 Cultplay (Tematikus parkok építése) 

tárgyban az Interreg V-A Szlovákia Magyarország Együttműködési Program keretében elnyert 

projekt projektmenedzsment feladatait Oroszlány Város Önkormányzata vonatkozásában a 

Pons Danubii Európai Területi Együttműködési Csoportosulás lássa el. Felhatalmazza a 

polgármestert a projektmenedzsment ellátására vonatkozó szerződés aláírására 30.807 EUR 

összegben, a Pons Danubii Európai Területi Együttműködési Csoportosulás részére a 

következő kifizetések mellett:  

o 2017. szeptember 30. napjáig: 12.323 EUR 

o 2018. január: 9.242 EUR 

o 2019. évben: 9.242 EUR 

A kifizetés forrását a 2017. évi költségvetés „Pályázati önerő” soráról, a Tematikus parkok 

építése sorára történő átcsoportosítással biztosítja. 

2.a) Egyetért azzal, hogy a Pons Danubii Európai Területi Együttműködési Csoportosulás a PA2 

SKHU/1601/2.2.1/109 KOMBI - Határon átnyúló kerékpárkölcsönző rendszer tárgyban az 

Interreg V-A Szlovákia Magyarország Együttműködési Program keretében elnyert pályázata 

során a Gárdonyi Sportcentrum területén (Oroszlány 1650/2 hrsz.) 1 db kerékpárkölcsönző 

állomást létesítsen. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a tulajdonos Oroszlány Város 

Önkormányzata képviseletében bérleti szerződést kössön a beruházó Pons Danubii Európai 

Területi Együttműködési Csoportosulással a kerékpárkölcsönző állomás elhelyezése 

érdekében. 

2.b) Felkéri a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságot, hogy a Gárdonyi Sportcentrum 

területén a kerékpárkölcsönző állomás pontos helyére tegyen javaslatot. 

3. Utasítja a polgármestert, hogy a határozat 1. pontja szerinti módosításokat a soron következő 

költségvetés módosításkor a 2017. évi költségvetésben vezesse át. 
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Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

 

7. NAPIRENDI PONT: „Jó tanuló, jó sportoló” cím elnyerésére pályázat kiírása 

 
Előadó:  Székely Antal, a MOSB elnöke 

Szakmai előkészítő: Dr. Molnár Miléna aljegyző 

 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy az előterjesztés hagyományaihoz híven tartalmazza azt a 

pályázati kiírást, amely alapján „Jó tanuló, jó sportoló” cím adományozható azon Oroszlányban élő, 

alapfokú, vagy középfokú közoktatási intézmény nappali tagozatos tanulók számára, akik oroszlányi 

sportszervezet keretei között sportolnak és a tanulmányi, valamint sporteredményeik alapján 

kiemelkedő teljesítményt nyújtanak. A Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság javaslata alapján 

(mely javaslatot a Pénzügyi Bizottság is megerősítette) az idei évben 50 e Ft-os ajándékutalvánnyal 

jutalmazzák a címre érdemes tanulókat. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

221/2017. (IX.19) Kt. határozata 

a „Jó tanuló, jó sportoló” cím elnyerésére pályázat kiírásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat melléklete szerint pályázatot ír ki 

a „Jó tanuló, jó sportoló” cím adományozására.  
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melléklet 

 

 

 

 

 
Oroszlány Város Önkormányzata által adományozható 

„Jó tanuló, jó sportoló” 

elismerő cím elnyerésére 

 

A pályázat célja: 

 a tanulóifjúság ösztönzése, a szellemi és fizikai képességek folyamatos fejlesztése,  

 a fair play szellemének ápolása, 

 az eredményes tanulásra és magasabb szintű sportolásra való biztatás, 

 az utánpótlás-nevelés célkitűzéseinek segítése, 

 a legkiválóbbak méltó elismerése. 

 

A címre felterjeszthetők azok: 

 az Oroszlányban élő, alapfokú, vagy középfokú közoktatási intézmény nappali tagozatos 

tanulók, akik oroszlányi sportszervezet keretei között sportolnak és a tanulmányi, 

valamint sporteredményeik alapján kiemelkedő teljesítményt nyújtanak. 

A 2016/2017-os tanévben:  

 az általános iskola 1. évfolyamán kiválóan megfeleltek, a 2-8. évfolyamán 4,5 vagy annál 

magasabb, középiskolában 4,2 vagy annál magasabb tanulmányi eredményt értek el, 

 2016. szeptember 1. és 2017. augusztus 31. között az Magyar Diáksport Szövetség, illetve a 

sportági szakszövetségek által kiírt hazai országos és diákolimpiai versenyeken eredményesen 

szerepeltek (egyéni vagy csapat: 1-6. helyezés),  

 2016. szeptember 1. és 2017. augusztus 31. között nemzetközi versenyen eredményesen 

szerepeltek (egyéni vagy csapat: 1-6. helyezés). A bírálatnál nemzetközi versenynek csak az 

Olimpia, VB, EB, Világ- és Európa-kupa, korosztályos VB, EB és a Középiskolás 

Világjátékok fogadhatóak el, az egyéb nemzetközi versenyek nem.  

 

A pályázatok elbírálásánál csak az országos szervek, illetve szervezetek a Magyar Diáksport 

Szövetség, a Fogyatékosok Nemzeti Sportszövetsége és az Országos Sportági Szövetségek által 

hitelesített versenyeredmények értékelhetők.  

 

A pályázatot a pályázati adatlapon megfogalmazott szempontok alapján 2017. október 6-ig kérjük 

beküldeni a Polgármesteri Hivatal Jegyzői Titkárságra (II. emelet 66 sz. iroda), mellékelve a 

2016/2017-os tanév tanulmányi értesítőjének fénymásolatát. 

 

Az elismerés átadására 2017. november elején kerül sor. Az elismerésben részesülők közvetlenül 

kapnak meghívót az ünnepségre. 

 

 

Oroszlány, 2017. szeptember 19. 

  

Pályázat 
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PÁLYÁZATI ADATLAP 

 

Oroszlány Város Önkormányzata által adományozott  

„jó tanuló, jó sportoló” cím elnyerésére 

 

 
Név: 

 
Pontos lakcím, telefonszám: 

 
Születési hely, idő: 

 
Tanulmányi átlag: 

 
Sportág megnevezése: 

 
Sportegyesület neve, címe: 
 

 
Edző neve, címe, telefonszáma: 
 

 
Iskola neve, címe:  

 

Testnevelő tanár neve, címe, telefonszáma: 

 

A pályázó legjobb hazai eredménye: 
 

A pályázó legjobb nemzetközi eredménye: 
 

Az eredményeket az adott sportág szakszövetségével hitelesítve kérjük dokumentálni! 

 

Oroszlány, 2017. ………………………. 

 

                                                         P. H.            ______________________________ 

                                                                                                         intézményvezető  

 

Pályázóként a személyes adataimnak a pályázati eljárás során történő felhasználásához hozzájárulok. 

 

                                                                                                  ______________________________ 

                                                                                                                            tanuló 

 

________________________________                                  ______________________________ 

                         edző                                                                                      testnevelő                   

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 
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8. NAPIRENDI PONT: Oroszlány város közműves szennyvízelvezetés és – tisztítás 

víziközmű – szolgáltatási ágazatát érintő 2018. évi Gördülő 

Fejlesztési Terve  

 
Előadó:  Németh Gábor szakmai alpolgármester 

Szakmai előkészítő: Bartalus László osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy a víziközmű-szolgáltatásról szóló törvény alapján az 

önkormányzatnak, mint ellátásért felelősnek, minden év szeptember 15-ig a Magyar Energetikai és 

Közmű-szabályozási Hivatalhoz be kell nyújtania a gördülő fejlesztési tervet. Ennek megfelelően az 

ÉDV Zrt., mint üzemeltető megküldte az önkormányzatnak a társaság által üzemeltetett 

szennyvízkezelési rendszerre vonatkozó, a tulajdonos által elfogadott szakmai tételek alapján felépülő 

gördülő fejlesztési tervet, javaslatot. A közműrendszer tulajdonosának ezeket a javaslatokat szükséges 

jóváhagynia az előterjesztésben szereplő felújítási, pótlási munkálatokra vonatkozóan. 

 

Németh Gábor alpolgármester megjegyezte, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, 

valamint a Pénzügyi Bizottság is tárgyalta a konkrét számokat. Megfogalmazódott, hogy a jelenleg 

szolgáltatással el nem látott területrészek szempontjából prioritást fogalmazzanak meg. Az új 

beruházások tervezhetőek a terv kereteiből és az ÉDV Zrt. által fizetett bérleti díjból. Ehhez azonban 

az kell, hogy a közeljövőben elkezdődjön egy szakmai javaslattétel és prioritás felállítása. Ebben az 

esetben a következő években, amikor az üzemeltetővel szakmai egyeztetések zajlanak, a 

meghatározott prioritásokat tudják képviselni a Gördülő Fejlesztési Terv finanszírozásából. A források 

végesek, tisztított szennyvíz alapján kerül meghatározásra a bérleti díj, így a források is. Véleménye 

szerint, ha a város fel tud állítani egy irányelvet új hálózati elemek kiépítésére, azokat célszerű 

beépíteni a tárgyalási folyamatba.  

 

Sólyom Jöran képviselő elmondta, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság és a 

Pénzügyi Bizottság által megfogalmazott igényeket, véleményeket alpolgármester úr elmondta. Fontos 

szempont, hogy egy ilyen fejlesztési javaslat összeálljon. A bizottság a napirendet támogatta és 

elfogadásra javasolta a képviselő-testület számára.  

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

222/2017. (IX.19.) Kt. határozata 

Oroszlány város közműves szennyvízelvezetés és - tisztítás víziközmű - szolgáltatási ágazatát 

érintő, 2018. évi gördülő fejlesztési tervről 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete mint ellátásért felelős: 

1. Elfogadja Oroszlány város közműves szennyvízelvezetés és -tisztítás víziközmű-szolgáltatási 

ágazat – előterjesztés tartalma szerinti – 2018. évi gördülő fejlesztési tervét. 

2. Felhatalmazza a polgármestert a meghatalmazás és nyilatkozat aláírására az előterjesztés 13. 

melléklete szerinti tartalommal. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére:   azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 
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9. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató Oroszlány város 2016. évi környezeti állapotáról  

 
Előadó:  Sólyom Jöran VFKB elnök 

Szakmai előkészítő: Bartalus László osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy a lakosság közérzetének, egészségének alakításában 

jelentős tényező a település környezeti állapota. A természeti és az épített örökség, a környezeti 

elemek védelme, minőségének javítása alapvető feltétel az ember életminősége szempontjából. 

Mindezeknek megfelelve a települési önkormányzat a környezet védelme érdekében elemzi, értékeli a 

környezet állapotát illetékességi területén, és arról szükség szerint, de legalább évente egyszer 

tájékoztatja a lakosságot. E tájékoztató célja, hogy információt szolgáltasson a települési környezet 

védelme érdekében tett intézkedésekről, a környezet védelmét szolgáló tevékenységekről, 

jogszabályok által előírt és teljesített kötelezettségekről, aktuális feladatokról. 

 

Sólyom Jöran képviselő kifejtette, hogy a képviselő-testület tagjai számára látszik, hogy az anyag 

másképp készült, mint az elmúlt időszakban. Eddig a hatóságok által és a hivatal dolgozói által 

összegyűjtött információk voltak feldolgozva, ma pedig a környezetvédelmi referens 

tevékenységekének eredményeképpen az ipari parki cégektől is beérkeztek az információk. A város 

lakossága számára is javasolta az anyagot elolvasásra. A Vért Zrt.-vel kapcsolatban az srf anyaggal 

kapcsolatos információk is megtalálhatók az előterjesztésben. Szeretnék, ha a jövőben a Vért Zrt. ezzel 

kapcsolatban tájékoztatná a képviselő-testületet. Székely képviselő társa szerint lassan évfordulós a 

probléma, jó lenne, ha kapnának egy újabb tájékoztatás. Megköszönte az osztály munkáját. 

 

Szabó Mihály képviselő rávilágított, hogy a legutóbbi állapotok szerint hulladékot tárolnak a város 

területén, engedély nélkül. A hatósági eljárásoknak már rég el kellett volna kezdődniük, 

befejeződniük. Kevergetik az srf-et, 1-2 kamionnal elszállítottak, de semmi érdemleges nem történt az 

ügyben. Ismerve a magyar körülményeket, sok jóra nem számíthatnak. Valami történni fog rövid időn 

belül, és hogy az nem egy újabb tűzeset lesz, ebbe csak bízhatnak. Támogatásáról biztosította a 

hivatalt, hogy bármilyen intézkedésben segítséget nyújt, hogy az srf-ből alakult hulladék eltűnjön a 

város területéről. Véleménye szerint, - majdnem a város közepén - a városnak is szégyenfoltja, nem 

beszélve arról, hogy milyen környezeti károsodásokat okozhat. Erről tudomásuk és felmérésük sincs. 

Ebben az ügyben határozottabban kéne eljárniuk.  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy az anyag 7. pontjában a Vért Zrt. kifejti az éppen aktuális 

állapotot.  

 

Székely Antal képviselő hozzáfázte, hogy általában mindent meg lehet magyarázni, még azt is meg 

lehet magyarázni Magyarországon, amit nem lehet megmagyarázni. Ebben különösen jók. A 

környéken ebben élen jár a Vért Zrt. Az, hogy valamit miért nem lehet megoldani, arra van ezer 

válasz. Több megoldást is tudna ajánlani, de nincs ráhatásuk az MVM-re. A cégnek 6 alkalmasabb 

helye lenne, és sem a várost sem a város környékét nem veszélyeztetné, ha ezeken a helyeken 

helyezné el az srf-et. Állítólag azért hozták ide, mert erre nekik majd szükségük lesz. Vigyék el oda, 

ahol senkit nem veszélyeztetnek a közvetlen környezetben. Ismételten elmondta, legalább 6 helyszínt 

tudna mondani, ahol ezt biztonságosabban el lehetne helyezni. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

223/2017. (IX.19.) Kt. határozata 

Oroszlány város 2016. évi környezeti állapotáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete tudomásul veszi Oroszlány város 2016. évi 

környezeti állapotáról szóló tájékoztatót. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal  

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

10. NAPIRENDI PONT: Külterületi helyek elnevezésével kapcsolatos döntések  

 
Előadó:  Sólyom Jöran VFKB elnök 

Szakmai előkészítő: Bartalus László osztályvezető 

 

 

Lazók Zoltán polgármester ismertette, hogy Magyarország területén található ingatlanoknak a 

központi címregiszterről és a címkezelésről szóló Kormány rendelet szerint a rendelet alapján 

megállapított és a központi címregiszterbe bejegyzett címmel kell rendelkezniük, helyrajzi számot a 

címelem nem tartalmazhat. E feltételeknek megfelelve a Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottság elnevezési javaslatokat készített elő a város külterületi részeire vonatkozóan. Az 

előterjesztés arra irányul, hogy a külterületi helyek nevet és az elnevezett területeken lévő ingatlanok 

házszámot kapjanak. Ez egy óriási feladat, a nagy nyilvánosság biztosítása mellett az önkormányzat 

jövő év első félévének végéig biztosítani fogja ezen területeken az útbaigazító táblákat és az 

ingatlanok házszámának megállapítását. 

Természetesen az új elnevezéseket, házszámokat a város honlapján elektronikus úton is elérhetővé 

teszik, a Posta munkájához segítséget nyújtanak. 

 
Sólyom Jöran képviselő a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság nevében megköszönte a 

szakemberek munkáját. Jól előkészített, átgondolt anyagot kaptak. Volt a bizottságnak egy módosítási 

javaslata, még el fog hangozni egy másik is. Figyelembe véve azt, hány utca elnevezéséről van szó, 

ehhez képest a több mint 30 elnevezett területből kettőt fognak csak megváltozatni. Még egyszer 

megköszönte a hivatal munkáját. A bizottság az általa javasolt egy módosítással egyhangúlag 

elfogadásra javasolta az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a szakbizottság által tett módosítás már az előterjesztésben 

szerepel.  

Gyuga Mihály képviselő elmondta, a Fidesz-KDNP Frakció ülésén vetődött fel az, hogy a 10. 

sorszámmal szereplő Temető utca elnevezést szerencsésebbnek tartaná a frakció átnevezni. Az MSZP-

DK-Együtt Frakcióval egyeztetett és a Temető utca helyett a Csákvári utca elnevezést javasolta.
 

Lazók Zoltán polgármester kérte, külön szavazzanak arról, hogy a 10-es sorszámmal szereplő Temető 

utca elnevezés helyett Csákvári utca legyen használatos. Kérte, aki ezzel egyetért, igennel szavazzon. 

 

A Képviselő-testület a módosító javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 

12 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

224/2017. (IX.19.) Kt. határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja azon módosító javaslatot, hogy az 

előterjesztésben szereplő táblázat 10. sorszáma alatt lévő Temető utca Csákvári utca elnevezésre 

módosul. 

 

Felelős: Lazók Zoltán polgármester 

 

Lazók Zoltán polgármester az összes javaslatról kért 1 szavazást. Amennyiben a többi elnevezést 

elfogadják figyelembe véve az átnevezést is, akkor igennel szavazzanak.  

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

225/2017. (IX.19.) Kt. határozata 

a külterületi helyek elnevezésével kapcsolatos döntésekről 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Az oroszlányi 

a) 0428/6 helyrajzi számú ingatlannak, valamint a 0426/1 helyrajzi számú ingatlannak a 

0428/38 helyrajzi számú ingatlantól a 0427/5 helyrajzi számú ingatlanig terjedő szakaszának 

a Malom kert, 

b) 0438, 1681/4, 4503 és 0445 helyrajzi számú ingatlanoknak a Csónakház kert, 

c) 0412 és 0425 helyrajzi számú ingatlanoknak, valamint a 0426/1 helyrajzi számú ingatlannak 

a 0422/10 helyrajzi számú ingatlantól a 0422/4 helyrajzi számú ingatlanig terjedő 

szakaszának, és a 0421 helyrajzi számú ingatlannak a 0416/1 helyrajzi számú ingatlantól a 

0416/3 helyrajzi számú ingatlanig terjedő szakaszának a Malom dűlő, 

d) 11899, 11933 és 11908 helyrajzi számú ingatlanoknak, valamint a 11846/2 helyrajzi számú 

ingatlannak a 11909/1 helyrajzi számú ingatlantól a 11918 helyrajzi számú ingatlanig terjedő 

szakaszának a Somlói dűlő, 

e) 11813/1 helyrajzi számú ingatlanoktól a 11822 helyrajzi számú ingatlanokig terjedő 

területnek, valamint a 11823/4 helyrajzi számú ingatlannak a Majki erdei dűlő, 

f) 11803 és 11847 helyrajzi számú ingatlanoknak a Madár-hegyi dűlő, 

g) 026 és 033 helyrajzi számú ingatlanoknak a Majk puszta, 

h) 094/1 helyrajzi számú ingatlannak a Majki dűlő, 

i) 096 helyrajzi számú ingatlannak az Agyagos dűlő, 

j) 0101 és 1514/2 helyrajzi számú ingatlanoknak a Csákvári utca, 

k) 0122 és 12185 helyrajzi számú ingatlanoknak a Homoki utca, 

l) 0118 és 12002 helyrajzi számú ingatlanoknak a Svandovszki dűlő, 

m) 0151 helyrajzi számú ingatlannak a Hamuházi dűlő, 

n) 0292, 0252/1 és 0252/2 helyrajzi számú ingatlanoknak, valamint a 0178 helyrajzi számú 

ingatlannak a 0252/2 helyrajzi számú ingatlantól a 0176 helyrajzi számú ingatlanig terjedő 

szakaszának, és a 0176 helyrajzi számú ingatlannak a 0177/5 helyrajzi számú ingatlan előtti 

szakaszának a Mindszenti utca, 

o) 12610, 12453, 12475/8, 12503, 12516 és 12515/1 helyrajzi számú ingatlanoknak, valamint a 

12476 helyrajzi számú ingatlannak a 12515/2 helyrajzi számú ingatlantól a 0380/5 helyrajzi 

számú ingatlanig terjedő szakaszának, és a 12503 helyrajzi számú ingatlannak a 12515/2 
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helyrajzi számú ingatlantól a 12504/6 helyrajzi számú ingatlanig terjedő szakaszának a 

Nyíres dűlő, 

p) 12609, 12560, 12552/10, 12547/8, 12539 és 12528 helyrajzi számú ingatlanoknak a Német 

dűlő, 

q) 13119 helyrajzi számú ingatlannak a Kenyérgyári dűlő, 

r) 13001/4 és 13001/7 helyrajzi számú ingatlanoknak a Szalagpálya dűlő, 

s) 12574/16, 12574/17, 12571/3 és 12572/3 helyrajzi számú ingatlanoknak, valamint a 

12574/23 helyrajzi számú ingatlannak a 12569/1 helyrajzi számú ingatlantól a 12572/1 

helyrajzi számú ingatlanig terjedő szakaszának az Akácos dűlő, 

t) 12574/23 helyrajzi számú ingatlannak a 12573/3 helyrajzi számú ingatlantól a 12574/29 

helyrajzi számú ingatlanig terjedő szakaszának az Akácos köz, 

u) 0357, 0375, 12445, 12446/1, 12446/2, 12449, 12450, 12451/1, 12451/4, 12452/5, 12454/1, 

12454/2, 12458, 12459, 12472/1, 12472/2, 12472/3, 12472/6, 12472/8, 12472/9, 12475/1, 

12477, 12478, 12479, 12483-tól 12490-ig és 12500/1 helyrajzi számú ingatlanokat 

tartalmazó területnek a Bokodi úti dűlő, 

v) 4700/10 helyrajzi számú ingatlannak a Juhos dűlő, 

w) 13343 és 13300/5 helyrajzi számú ingatlanoknak, valamint a 13591 helyrajzi számú 

ingatlannak a 13558 helyrajzi számú ingatlantól a 13592/1 helyrajzi számú ingatlanig terjedő 

szakaszának, és a 13593 helyrajzi számú ingatlannak a 13596 helyrajzi számú ingatlantól a 

13603 helyrajzi számú ingatlanig terjedő szakaszának a Ponty utca, 

x) 13590 helyrajzi számú ingatlannak, valamint a 12701/1 helyrajzi számú ingatlannak a 12702 

helyrajzi számú ingatlantól a 12723 helyrajzi számú ingatlanig terjedő szakaszának, a 

12755/1 helyrajzi számú ingatlannak a 12756 helyrajzi számú ingatlantól a 12759 helyrajzi 

számú ingatlanig terjedő szakaszának, a 13435 helyrajzi számú ingatlannak a 12755/6 

helyrajzi számú ingatlantól a 13418 helyrajzi számú ingatlanig terjedő szakaszának, a 13509 

helyrajzi számú ingatlannak a 13436 helyrajzi számú ingatlantól a 13451 helyrajzi számú 

ingatlanig terjedő szakaszának, és a 13591 helyrajzi számú ingatlannak a 13559 helyrajzi 

számú ingatlantól a 13568 helyrajzi számú ingatlanig terjedő szakaszának a Erőműi-tó part, 

y) 12722/1 helyrajzi számú ingatlannak, valamint a 12701/1 helyrajzi számú ingatlannak a 

12746 helyrajzi számú ingatlantól a 12754 helyrajzi számú ingatlanig terjedő szakaszának az 

Amúr utca, 

z) 13388 és 13469 helyrajzi számú ingatlanoknak a Harcsa utca, 

aa) 13394 helyrajzi számú ingatlannak a Harcsa köz, 

bb) 13540 helyrajzi számú ingatlannak a Keszeg utca, 

cc) 13545 helyrajzi számú ingatlannak a Kárász utca, 

dd) 13509 helyrajzi számú ingatlannak a 13510 helyrajzi számú ingatlantól a 13585 helyrajzi 

számú ingatlanig terjedő szakaszának a Süllő utca, 

ee) 13503 helyrajzi számú ingatlannak a Naphal utca, 

ff) 13452 helyrajzi számú ingatlannak a Sügér utca, 

gg) 13431 helyrajzi számú ingatlannak a Dévér utca, 

hh) 13407 helyrajzi számú ingatlannak a Balin utca, 

ii) 12755/1 helyrajzi számú ingatlannak a 12764/1 helyrajzi számú ingatlantól a 12760 helyrajzi 

számú ingatlanig terjedő szakaszának a Kagyló utca, 

jj) 13486 és 13359 helyrajzi számú ingatlanoknak a Csuka utca, 

kk) 13641 helyrajzi számú ingatlannak a Nád utca, 

ll) 13640 helyrajzi számú ingatlannak a Sás utca, 

mm) 13629 helyrajzi számú ingatlannak a Hínár utca, 

nn) 13613 helyrajzi számú ingatlannak a Tavirózsa utca, 

oo) 12814/1 helyrajzi számú ingatlannak a Küsz utca, 
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pp) 0730/2 és 12814/17 helyrajzi számú ingatlanoknak a Bodorka utca, 

qq) 0306/2 helyrajzi szám alatti ingatlannak a Pusztavámi utca 

elnevezést adja 2017. október 1. napjától. 

2. A külterületi lakott hely elnevezéséről szóló 

a) 77/1999. (IX. 21.) Kt. határozatot, 

b) 32/2005. (IV. 26.) Kt. határozatot, 

c) 49/2005. (VI. 28.) Kt. határozatot, 

d) 7/2007. (I. 23.) Kt. határozatot, 

e) 124/2009. (X. 27.) Kt. határozatot, 

f) 85/2011. (VI. 1.) Kt. határozatot, 

g) 3/2013. (II.6.) Kt. határozatot 

hatályon kívül helyezi. 

3. Felszólítja a 

a) polgármestert, hogy az 1. pontban elnevezett külterületi helyek vonatkozásában a közterületek 

elnevezéséről és a házszám-megállapítás szabályairól szóló 21/2014. (XI. 29.) önkormányzati 

rendelet 5. §-a szerinti közterületi névtáblák (útbaigazító táblák) kihelyezéséről, 

b) jegyzőt, hogy az 1. pontban elnevezett külterületi helyekkel érintett önálló és elsősorban a 

lakott ingatlanok vonatkozásában a közterületek elnevezéséről és a házszám-megállapítás 

szabályairól szóló 21/2014. (XI. 29.) önkormányzati rendelet 9. §-a szerint az ingatlan 

házszámának megállapításáról 

folyamatosan, de legkésőbb 2018. június 30. napjáig gondoskodjon. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 a határozat végrehajtásáért: Lazók Zoltán polgármester 

  Dr. File Beáta jegyző 

 

SZÜNET 17:40 – 18:01 

 

 

11. NAPIRENDI PONT: Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntésekről  

 
Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

Szakmai előkészítő: Bartalus László osztályvezető 

 

 

Lazók Zoltán polgármeter elmondta, a Felső telepi kiskertek ipari célú hasznosítása érdekében újabb 

ingatlanok megvásárlása valósulhat meg az igazságügyi szakértői értékbecslésben meghatározott 

vételárért. Ezzel párhuzamosan áttekintésre kerültek azon Felső telepi ingatlanok, amelyeket az 

Önkormányzatnak még nem sikerült megvásárolnia. Az előrelépés érdekében javasolta a mai napon 

helyben kiosztott előterjesztés kiegészítése melléklete szerinti, módosított „Felhívás” közzétételét a 

Felső telep területén, valamint Oroszlány város honlapján.  

A továbbiakban a feladatellátás racionalizálása érdekében az Önkormányzat tulajdonában lévő három 

db ingatlan átadását javasolta az önkormányzati bérlakások üzemeltetését végző VARIKONT 

Szolgáltató Kft. részére. 

Sólyom Jöran képviselő elmondta, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság az 

előterjesztést egyhangúlag elfogadásra javasolta a képviselő-testület számára.  
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Torma Lajos képviselő megjegyezte, amennyiben a felhívás elindul és a felmérések a 2018-as év 

során megkezdődnek, tudják, ott élnek olyan személyek, akikről majd az önkormányzatnak valamilyen 

módon gondoskodni kell. Ez nem tartozik közvetlenül a felhíváshoz, de természetesen fontos dolog. 

 
Lazók Zoltán polgármester jelezte, a felhívás szövege a szünetben pontosításra került, és a képviselők 

előtt a pontosított felhívás van.  

 

Papp Péter képviselő elmondta, a Pénzügyi Bizottságnak volt az a kérése, hogy az eredeti felhívást 

hétköznapibban, érthetőbben fogalmazzák meg a kerttulajdonosok felé. Személyesen el tudja fogadni a 

rövidített változatot. Kérte a hivatal munkatársait, kezdjék meg a felmérést, hogy az eddig meg nem 

vásárolt kiskerteknek kb. mennyi a vételára, ugyanis ezt a 2018. évi költségvetés tervezésekor 

lehetőség szerint tervezni kell. 

 

További hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak a helyben kiosztott előterjesztés kiegészítés szerinti határozati javaslat elfogadásáról, a 

javított „Felhívás”-ban foglaltakkal. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

226/2017. (IX.19.) Kt. határozata 

önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntésekről 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Felhatalmazza a polgármestert az oroszlányi 0269/51 helyrajzi szám alatt felvett, kivett, saját 

használatú út megnevezésű, 325 m2 területű ingatlan 1/1 tulajdoni hányadára vonatkozó adásvételi 

szerződés előkészítésére és megkötésére, az összesen 129.000 Ft vételárnak a szerződéskötéskor 

készpénzben történő megfizetése mellett.  

2. Egyetért 

a. az Oroszlány, Bánki Donát u. 31. fsz.1 számú és 534/6/A/15 helyrajzi szám alatt felvett 54 m2 

területű, összkomfortos lakás, 

b. az Oroszlány, Kossuth Lajos u. 2. számú és 869/1/A/7 helyrajzi szám alatt felvett 58 m2 területű 

összkomfortos lakás, 

c. az Oroszlány, Kossuth Lajos u. 2. számú és 869/1/A/8 helyrajzi szám alatt felvett 59 m2 területű 

összkomfortos lakás 

ingatlan üzemeltetési feladatinak a VARIKONT Szolgáltató Kft. részére történő átadásával. 

3. Elrendeli az Oroszlány, Bánki Donát u. 31. fsz.1 számú és 534/6/A/15 helyrajzi szám alatt felvett 

54 m2 területű lakásnak – annak szükségszerű felújítását, átalakítását követően – bérlakásként 

történő hasznosítását. 

4. Felhatalmazza a polgármestert az Önkormányzat és a VARIKONT Szolgáltató Kft. között fennálló, 

az önkormányzati bérlakások üzemeltetésére megkötött, a határozat 2. és 3. pontjának figyelembe 

vételével módosított szerződés aláírására. 

5. Egyetért az előterjesztés-kiegészítés mellékletét képező „Felhívás”-ban foglaltakkal. Utasítja a 

polgármestert a „Felhívás”-nak természetben az Oroszlány, Felső telep területén, valamint 

Oroszlány város honlapján történő közzétételére. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

a határozat végrehajtásáért: Lazók Zoltán polgármester 
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12. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

Lazók Zoltán polgármester tájékoztatta képviselő-társait arról, hogy előzetes írásbeli kérdés nem 

érkezett. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a képviselő-testület az éves szokásos közmeghallgatását 

szeptember 26-án, kedden 17.30 tartja a Krajnyik „Akác” András Sportcsarnok konferencia termében. 

A tavalyi minta alapján az idei évben konkrét témaköröket nem határoztak meg javaslatképpen, hanem 

továbbra is várják a város polgárainak, közösségeinek, társadalmi szervezeteknek a kérdéseit, 

észrevételeit, javaslatait a jegyzo@oroszlány.hu címre elektronikusan, vagy személyesen behozva a 

hivatalba az információs szolgálatnál egy dobozba lehet bedobni. A közmeghallgatás előtt kérte, hogy 

ezek feldolgozásra kerüljenek. Kérte a lakosokat, küldjék az észrevételeket. A kérdésekre, javaslatokra 

próbálnak konkrét választ, illetve iránymutatást adni.  

 

Szabó Mihály képviselő egy lakossági megkeresést tolmácsolt a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság részére. A Kossuth Lajos utcai buszmegálló korszerűsítését kérnék az azt 

használók, egy fedett buszmegállót, amennyiben a városnak lehetősége van rá. Véleménye szerint ez 

nem egy nagy kérés.  

 

Székely Antal képviselő két olyan területet említett a környezetéből, ami rettenetes állapotban van. Az 

egyik a Várdomb utcából a temetőbe vezető út környéke, amit csalán, parlagfű, fekete üröm borít. Az 

idén egyáltalán nem volt azon a környéken fűnyírás. A halottak napja közeleg, egyre csúnyább lesz az 

a vidék. A másik pedig a szakképző iskola, amit most már a szakképző centrum üzemeltet. Ott is lehet 

látni, hogy az idén nem volt fűnyírás, mellig érő gaz van. Fel kellene szólítani a centrumot, hogy ezt az 

üzemeltetési feladatát teljesítse. Kérdése az volt, hogy sikerült-e megállapodni a rendelő intézettel az 

állam által elvett ingatlanrész nyírásáról, kezeléséről, az egyéb költségek megfizetéséről, vagy ezt a 

város továbbra is ingyen vállalta? 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a szakképző iskolával kapcsolatban már volt ilyen levélváltás a 

nyár elején, utána meg is rendelték a munkát és le is nyírták a füvet. Most újfent levélváltásra fog sor 

kerülni. 

A halottak napjára történő felkészüléssel egyetértett. Konkrétan minden ilyen dolgot a Varikont Kft.-

nek be kell jelenteni és nekik az a dolguk, hogy azt elvégezzék.  

A szakrendelővel kapcsolatban elmondta, osztályvezető úrtól azt a tájékoztatást kapta, hogy a 

számlamegbontás folyik, tehát ott ezen a területen elvégzett munka leszámlázása meg fog történni.  

 

Orbán Ferenc képviselő jelezte, a használatába adott laptop szinte havi rendszerességgel elromlik. 

Minden alkalommal behozza, megjavítják, azt ígérik jó lesz. Arra kéri jegyző asszonyt, mivel ez 

akadályozza a munkában (most is javítják), ebben az ügyben vizsgálódjon, intézkedjen.  

 

Dr. File Beáta jegyző megjegyezte, most hallotta először a problémát. Utána fog nézni és kér egy 

műszaki jelzést a laptop állapotáról. Ezzel kapcsolatban jelezni fog Orbán Ferenc képviselő úrnak. 

 

Székely Antal képviselő két további problémáról szólt. Az egyik, hogy a korábbi műszaki középiskola 

továbbra is azt a nevet viseli, hogy Hamvas Béla Gimnázum és Szakképző Iskola. Legalábbis a táblája 

szerint most már évek óta. Ez egy érdekes fejlemény, mert ennek az iskolának lassan tucatnyi neve 

volt, a táblák megtalálhatók az iskola múzeumában. Időnként az a szokás, hogy ezt az iskolát 

átnevezik. Most ismét átnevezték, de ezt még tábla nem jelzi. Jó lenne szólni a fenntartónak, hogy ezt 

cseréltesse ki. 

A másik dolog szintén egy örökzöld téma. A különféle szolgáltatók által elvégzett munkák nyomán 

nem történik meg a helyreállítás. Van-e arra jogi lehetőség, hogy addig az önkormányzat hivatala ne 

adjon ki a szolgáltatónak újabb engedélyt a különböző közművek feletti tárgyak felbontására, amíg az 

előzőt helyre nem állította? Példák: A Borostyán Étterem felé vezető járda legalább 2 éve nincs 

helyreállítva, az Eszterházy utcában a vízmű feltörte az utat, nem lehet normálisan gyalogosan 
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közlekedni, mert balesetveszélyes. El kellene gondolkodni azon, hogy érdemes-e ezen szolgáltatóknak 

engedélyt adni útfelbontásra addig, amíg az előző munkájuk után a helyreállítást nem végezték el. Ez 

lenne az egyetlen dolog, ami arra kényszerítené őket, hogy ezt a néhány ezer forintos munkát 

elvégezzék, mert ez csak egy kis odafigyelést igényel. 

 

Vargáné Vojnár Katalin képviselő két olyan kérdést hozott a képviselő-testület elé, ami véleménye 

szerint mind bizottsági, mind testületi döntést fog eredményezni. A kontyos házakban lakók keresték 

meg a környéken rájuk nehezedő parkolási gondokkal. A bizottságnak ezzel mindenképpen kell 

foglalkozni, illetve a városnak ez egy komoly problémája. Az is nehezíti az ottani parkolást, hogy a 

kertes házakban lakók is a tömbházas parkolókat használják. Itt valami megoldást kell találni, illetve a 

parkolóhelyek számának növelését is célul kell tűzni. Ezt határozottan kérték az ott lakók. A másik 

probléma, amit felvetettek, a szemetes edények kihelyezése a kontyos házak körül. Ez jelen 

pillanatban az úton van, ahol közlekednek és ahol parkolnak az ott lakók. Ez is kardinális kérdés. 

Szeretné, ha ebben az ott lakók megnyugtató választ kapnának belátható időn belül. További kérdése a 

falusi övezettel kapcsolatban volt. Minden évben megkeresik őket a Várdomb utca lakói. Ha arra 

sétálnak a képviselők, láthatják, hogy az út közepe kizöldült. Ez is egy olyan kérdés, amit 

mindenképpen meg kell nézni és a következő költségvetésben az út helyreállítását, illetve egy újabb 

kialakítását tervezni kell. Mindig az volt az elképzelés, hogy várnak majd egy pályázati lehetőségre. 

Véleménye szerint olyan a helyzet, ami már túlnőtte magát ezen.  

 

Papp Péter képviselő felvetette, hogy a tegnapi bizottsági ülésen nem kapott választ arra a lakossági 

érdeklődésre, hogy a Haraszthegyi utca elején lévő két 4 emeletes tömb közötti játszótérrel mi 

történik. Nyár elején egyes játszóeszközök le lettek szerelve, egész nyáron nem lettek visszatéve, most 

egy földkupac van ott és el van kerítve a két tömb közötti terület.  

Kb. 3 hónappal ezelőtt Orbán Ferenc képviselő társával elköltötték a képviselői keretüket, köztük 

támogatást nyújtottak volna az evangélikus egyháznak is 200 E Ft értékben. Ez az összeg 3 hónap alatt 

nem ért oda az egyházhoz. Erre szeretne választ kapni. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, írásban fognak válaszolni a Haraszthegy utcai játszótérrel 

kapcsolatos interpellációra. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, az evangélikus egyháznak nyújtandó támogatási összeg, amit 

felajánlottak első körben 100-100 E Ft-ot, későbbiek folyamán Orbán Ferenc úrnak 200 E Ft-ra 

módosították, mert Papp Péter képviselő úrnak a parkoló építések és egyéb felajánlások miatt elfogyott 

a kerete. Ezt a 200 E Ft-ot ajánlották fel az evangélikus egyháznak az orgona felújítására. Amikor a 

támogatási szerződés megkötésére került volna sor, akkor jelezte a gyülekezet, hogy teljes egészében 

kifizették a felújítás költségét, tehát rendezték a számlát. Utólagosan ezt a támogatási összeget nem 

tudták a számla rendezésére beépíteni. A napokban volt egyeztetetés Sztruhár András úrral. Az volt a 

kérés, mivel sok a feladat amihez támogatást szükséges nyújtani, jelezze hogy pontosan a 200 E Ft-os 

képviselői keret nyújtásához melyek azok a feladatok, munkák, ahová ezt az összeget biztosítani 

tudják. Örömmel vette a felajánlást és jelezte, hogy rövid időn belül jelzi, amire még az idei évben 

szükségük lenne és még az idei évben ez a támogatási összeg egy megállapodás keretében átkerülhet 

az evangélikus gyülekezet számlájára.  

 

Papp Péter képviselő elfogadta a választ. Kérése az volt, hogy ha ilyen problémák adódnak, ami az 

általuk nyújtott támogatásokkal összefüggőek, akkor ne nekik kelljen kinyomozni, hogy ez a pénz nem 

érkezik oda, hanem a hivatal jelezze a képviselő felé, hogy ezt az összeget más módon kell 

felhasználniuk. Ugyanis ők abban a tudatban voltak Orbán Ferenc képviselőtársával, hogy három 

hónapja ez a kérdés eldöntött, és az összeg ott van az egyház számláján. Ha megakadnak ezek az 

ügyek, akkor gyorsabb tájékoztatást kért.  

 

Sólyom Jöran képviselő elmondta, jegyző asszonyt megkereste a hanganyagok hozzáférhetőségével 

kapcsolatban. Még nem kapott választ erre. Az előbbi felvetéssel kapcsolatban kérte a hivatalt, 

amennyiben lehetséges, hogy a képviselők által felhasznált keretekről - mivel év vége van - küldjenek 

egy tájékoztatást, hogy hol állnak a dolgok. Kinek, hol állnak a keretei, a kereteiből kért munkák 
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elvégzése milyen szinten áll.   

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a hangfelvétel kikérésének kérdését politikai egeztetésre viszi, 

mert ez nem egyszerű kérdés. Ehhez az kell, hogy minden szereplő világosan lássa, hogy az kikerül. 

Nyilván, amiben megegyeznek, az úgy fog történni. 

Papp Péter képviselő megjegyzésére – aki nem értette, miről van szó, – elmondta, Sólyom Jöran elnök 

úr a bizottsági ülésen rögzítésre került hanganyagot szeretné hozzáférhetővé tenni. Ez nem olyan 

egyszerű. Ezt a kérést csak akkor fogják tudni teljesíteni, ha ebben egyetértés van. Ugyanis ott olyan 

dolgok is elhangzanak, amiket jegyzőkönyvön kívül kérnek. Ezek nem nyilvánosak. Arra nem tudnak 

vállalkozni, hogy szerkesztgetik a hanganyagot. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselők figyelmét megköszönve a testület nyilvános ülését 

18 óra 26 perckor bezárta. 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 

 

 Lazók Zoltán Dr. File Beáta 

 polgármester jegyző 

 


